
Protokoll: Styrelsemöte 050609 

 
Närvarande: Robert Tham (RT), Gunnar Berggren (GB), 

Arne Lindqvist (AL), Harald  Melcher (HM) 

 

Ämne Beslut    

 

1 Inledning  

 RT hälsade alla välkomna och   

 öppnade mötet. 

 Dagordningen fastställdes.  

  

2 Sekreterare för mötet   

  Sekr. –funktionen skall rotera 

       bland fria styrelsemedlemmar AL valdes denna gång

     

3 Föregående vårstämmoprotokoll              

 Protokollet kommenterades Inga frågor har lämnats  

  obesvarade 

 

4 Vårstäddagen   

 Planerade åtgärder genomförda   

 

5 Föreningens ekonomi   

 2 medlemmar har inte betalt  GB  efterfrågar

 årsavgiften pengarna  

  

 Containerkostnaden hög och GB visar statistik  

 ökande för de 3 senaste åren 

  

 Snöröjningen har kostat ovan- GB upprättar  

 ligt mycket statistik för de senaste  

  3 åren. 

 

 Övriga utgiftsposter Följer budget 

    

 



 

 

6 40-årsfesten   

 39 vuxna och 20 ungdomar har Uppgjorda plan-  

 betalt  avgiften. er och budget  

 Inbjudan med mile stones har delats innehålls. 

 ut till alla deltagare 

 Alla beställningar är konfirmerade 

 

7 Hoppmattan   

 3 medlemmar har anskaffat en hopp- Styrelsen följer  

 matta i avsikt att använda den på  höststämmans riktlin- 

 föreningens gemensamma ytor. Höst- jer och har till visst för- 

 stämman 2004 uttryckte ett tydligt nej tret anmodat de tre ägarna 

 till både hoppmatta i föreningens ägo  att förvara och använda  

 och all placering på våra gemensam-  hoppmattan på sina  

 ma ytor. Många och långa mail har  privata tomter. 

 utväxlats mellan styrelsen och före- Frågan kan tas upp  

 ningenens  aktiva medlemmar.  till förnyad prövning på 

höststämman 2005 om 

  någon av Dungens 

medlemmar önskar. 

(Höststämman  2004 var ju 

inte beslutsmässig) 

 GB framförde sina och familjens  

 synpunkter i  överlämnad skrivelse.  

 

8 Klätterställning 

 Såväl utseende som placering och  Anders Cristiansson med  

 säkerhet behöver diskuteras mer arbetsgrupp kommer med 

  förslag till höststämman  

  2005. 

 

 

 

 

 



9 Föreningens stadgar   

 Befintliga stadgar är omfattande  Styrelsen funderar igenom 

 och kräver många medlemmars  förenklade arbetsformer 

 engagemang. Fråga: kan rutiner och  och mindre bemanning 

 bemanning rationaliseras?  inför höststämman 

 Så tex. kan kanske ”uppdrags- 

 paket”/vald medlem  vara en väg 

 framåt. 

 

 

10 Arbetsordning för valberedningen    

 Valberedningen önskar en tydligare Styrelsen informerar in- 

 presentation av sina uppgifter för höststämman  

 

11 Arbetsordning för sittande styrelse 

 I avsikt att förenkla  arbetsin- Styrelsen kommer med  

 satserna och därmed få mer tid över  förslag inför höststämman 

 för tex familjen behöver styrelse- 

 arbetet reformeras. Kan  förslaget 

 till ansvarsområden vara ett sätt? 

 

12 Grind mot J-vägen 

 Två förslag från Thomas  L presen- Styrelsen önskar ett  

 terades.  heltäckande alternativ 

 Bilgrind: inom budget men med be- inom budget. Ber Thomas  

 gränsad  säkerhetseffekt för barnen att leta vidare och presen- 

 Villagrind: bättre säkerhet men utan- tera ett förslag på höst- 

 för budget. stämman. 

 

13 Oljeföreningen 

 Någon fungerande förening finns Styrelsen avser inte att 

 ej längre. Villaägarföreningen  fak- förändra rutinerna. 

 tureras leasing-kostnaden för vidare 

 överlämnande till A.Nyqvist. 

 

 

 

 



14 Övriga frågor 

 -sandlådan Sandlådan oljas vid behov 

 -tyggungor AL köper in från Hags 

 -staketreparation Sölve tillfrågas av AL 

 -container inför höststäddagen GB beställer till 12/11 

 

15  Nästa möte 

 RT tackade för god samverkan 

 Och önskade alla en trevlig 

 sommar. 

 Nästa möte hos RT 13/9 kl 18.30 

 

Sekr.  Arne Lindqvist Ordf. Robert Tham 

  

  

   

    

    


